
Zápis z 23. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 15. 9. 2009  

 

                       _________________________________ * * * ________________________________ 

 
Přítomni členové ZO: Mgr. Honzáková, Bc. I. Stříž, P. Damek, M. Gongolová, P. Blabla, P. Staroba,  
                                        Š. Stasicová – později  
Nepřítomni členové ZO:  D.Michálek - omluven, A. Škuta – omluven  
 
Zasedání zastupitelstva zahájila starostka obce v 18.00 hod.  
 
Návrhová komise: P. Blabla, P. Staroba  
Ověřovatelé zápisu:  M. Gongolová, P. Damek  
                                                                                                                       Hlasování: všech 6  přítomných pro 

 
P r o g r a m :  
         1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  

   2.) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání  
   3.) Slovo ředitelky ZŠ Dolní Tošanovice -současná problematika  
                                                                   - příprava na oslavy 100.výročí ZŠ     

        4.) Požadavky na úpravu financování příspěvkové organizace a další … možná úprava  
             Zřizovací listiny ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice p.o. nebo úprava Smlouvy  
             o nájmu nemovitostí a jiných službách   
        5.) Zpráva kontrolního orgánu o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření Obce Dolní  
             Tošanovice v roce 2009  
        6.) Kontrola hospodaření obce Dolní Tošanovice za uplynulé období 01-08/2009 
        7.) Rozpočtové opatření obce Dolní Tošanovice č.2/2009  
        8.) Uvolnění dalších finančních prostředků z rozpočtu obce pro rok 2009 na opravu soutěžní  
             stříkačky SDH Dolní Tošanovice (30.000,- Kč)  
        9.) Žádost Mateřského centra Bambulín Horní Tošanovice o sponzorský dar  
      10.) Žádost obce Horní Domaslavice o úhradu za opravu úseku místní komunikace  
             na katastru obce Dolní Tošanovice        -předložení kalkulace nákladů  
                                                                           -návrh splátkového kalendáře   
      11.) Zpráva o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní  
             Tošanovice za rok 1. pololetí 2009         

12.) Návrh zadání ÚPD obce Dolní Tošanovice  
        – seznámení s připomínkami  a jejich návrh na vyhodnocení   

     13.) Kontrola zápisů v obecní kronice za léta 2007 a 2008      
 14.) Různé 
        a.) Autobusová čekárna v obci Dolní Tošanovice - vyhlášená veřejná výzva 
                                                                                     - příprava na stavební  řízení  
        b.) Požadavek občanů obce na zřízení přechodu pro chodce před budovou ZŠ 
        c.) Vyúčtování vodného za 1.pololetí roku 2009 a návrh a řešení nevyúčtovaných  
             odběrných míst  
        d.) Žádost Svazu včelařů o finanční příspěvek na léčiva proti varoáze včel       
        e.) Informace k žádosti  obce Dolní Tošanovice o bezúplatný převod pozemků   
            od Pozemkového fondu ČR  
        f.) Stanovisko obce Dolní Tošanovice k řešení nedobytných pohledávek   
        g.) Informace starostky obce ze Sněmu starostů povodí Stonávky                      
        h.) ostatní všeobecná došlá pošta 
15) Diskuse, závěr.  

 
                  Hlasování: všech 6 přítomných pro 
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Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
 
- viz. výše. (proběhlo)  
 

Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 

      Místostarosta pan Ivo Stříž připomenul členům ZO obsah usnesení z minulého zasedání.   
Doplnil informace o splnění jednotlivých úkolů a vyzval členy k vyslovení souhlasu s usnesením.        
 

                           Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 
Ad 3.) Slovo ředitelky ZŠ Dolní Tošanovice -současná problematika  

                                                                           - příprava na oslavy 100.výročí ZŠ     
     _________________________________________________________________ 
 
Ředitelka školy informovala členy ZO o splnění odstranění závad dle Zápisu z provedené 

preventivní prohlídky v ZŠ Dolní Tošanovice. Prostory školní kotelny byly panem Blablou 
vyklizeny, zbyly  jen obecní věci: pletivo, kolečka a sporák – nutno odklidit pracovníky OÚ. Paní 
ředitelka informovala, že v rámci úklidu v kůlně se udělal pořádek i na půdě a staré nepotřebné 
vyřazené věci se vyhodily, aby uvolnily potřebné  místo.  
       Dále ředitelka upozornila členy ZO na stav školních lavic a židlí s upozorněním na potřebu 
zakoupení nového vybavení dle připravovaných nových norem v období nejpozději do cca 2 let.  
 
        Pan Blabla – doplnil, že práce na tzv. šopě nejsou ještě ukončeny, byly zjištěny dost velké 
závady: propadá se střecha a podlaha je špatná. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
       K přípravě na oslavy 100.výročí Základní školy v Dolních Tošanovicích sdělila již dohodnutý 
přesný termín konání, tj.12.6.2009. Oslavy se spojí s konáním dětských radovánek. Průběh oslav si 
představuje takto:  
Dopoledne - uvítání, prohlídka školy, slavnostní oběd pro pozvané hosty  
Odpoledne – odpolední program rodičů s dětmi  

• Nebylo by špatné pozvat nějaký taneční soubor  
K propagačním materiálům k výročí členům ZO sdělila, že ZŠ nebude zpracovávat žádnou 
brožůrku, protože na její přípravu nemá vzhledem k náročnosti a sbírání materiálů nikdo  
z nich čas. Jedině, že by se o to postaral někdo jiný. Ke spolupráci je možné oslovit pana Poláška 
z Okresního státního archivu, který se zabývá historií na frýdecko-místecku. Navrhuje jen nějaký 
výtisk letáčku, popř. zvolit praktický upomínkový předmět.  

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

 
        Starostka obce vznesla požadavek na úpravu zeleně před budovou ZŠ, kterou by chtěla provést  
ještě do oslav 100.výročí ZŠ: - vykácet přerostlé smrky, -   omladit stromový porost, - upravit sjezd.  
        Pan Blabla – vznesl nesouhlas s vykácením smrků s odůvodněním, že to není za potřebí, a že si 
v nich děti pěkně hrají. Úpravu zeleně před ZŠ pokládá za zbytečnou finanční zátěž pro obec.  
 
         Starostka nechala hlasovat, kdo je pro úpravu zeleně v prostranství základní školy (vykácet 
přerostlé  smrky, -  omladit stromový porost, - upravit sjezd.  
 

Hlasování: 1 pro, 5 proti ( z a m í t n u t o)  
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Ad 4.) Požadavky na úpravu financování příspěvkové organizace a další možná úprava  
             Zřizovací listiny ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice p.o. nebo úprava Smlouvy  
             o nájmu nemovitostí a jiných službách   
             _________________________________________________________________________________ 
 
             Ředitelka školy informovala členy ZO o potřebné úpravě Zřizovací listiny příspěvkové 
organizace Základní škola Dolní Tošanovice a Mateřská škola Horní Tošanovice, kdy potřebný návrh  
předala vedení Dolní Tošanovice.  
             Starostka seznámila členy ZO s novou Zřizovací listinu, která se nijak obsahově nemění,  
upravuje se pouze legislativně. Musí se vydat, schválit, zapsat do Obchodního rejstříku a …. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 
             Na základě požadavku Obce Horní Tošanovice na nárok finančních prostředků ze SR  
na výkon školství v poměru počtu dětí v MŠ bylo rozpravou dohodnuto, že se  Smlouva o nájmu 
nemovitostí a jiných službách  měnit nebude a že se panu starostovi Ing. Petru Martiňákovi 
jednoduše finanční prostředky v přepočtené výši přepošlou.  
             Tzn., že v roce 2009 dostala Obec Dolní Tošanovice na výkon školství 52.372,- Kč. Částka 
představuje dotaci na 1 žáka x počet žáků dle zahajovacích výkazů školního roku 2008/2009, tj.  
37 (13 žáků ZŠ, 24 dětí MŠ).Obec Horní Tošanovice požaduje z těchto finančních prostředků částku 
33.970,80 Kč.   
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 
Ad 5.) Zpráva kontrolního orgánu o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření Obce Dolní  
             Tošanovice v roce 2009  
            _______________________________________________________________________________ 
 
              Starostka přečetla členům zastupitelstva obce Zápis o výsledku dílčího přezkoumání 
hospodaření obce Dolní Tošanovice v roce 2009. Tzv. dílčí audit byl proveden na Obecním úřadě 
v Dolních Tošanovicích dne 5. 8. 2009 kontrolními pracovníky Krajského úřadu Moravskoslezského 
kraje v Ostravě.   
 
              Výsledek dílčího přezkoumání hospodaření: Při provedení přezkoumání hospodaření bylo  
zjištěno: A.1. Odměna neuvolněné členky zastupitelstva obce byla vyplacena v nesprávné výši.  
 
                B. Vzhledem k tomu, že ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření obce Dolní 
Tošanovice za rok 2008 nebyly zjištěny nedostatky, nebyl územní celek povinen přijmout 
opatření k nápravě chyb a nedostatků.  
 
                 Ad 1.A.) Chyba byla ve mzdovém účetnictví opravena v měsíci srpnu 2009.  
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad 6.) Kontrola hospodaření obce Dolní Tošanovice za uplynulé období 01-08/2009 
  

      Předsedkyně finančního výboru sl. Michaela Gongolová předložila členům ZO zpracovanou 
zprávu o hospodaření obce Dolní Tošanovice za období 01-08/2009 s údaji o celkových příjmech  
a celkovém čerpání výdajů v  jednotlivých položkách do počátku roku do poslední účetní uzávěrky 

- viz příloha.   
 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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Ad 7.) Rozpočtové opatření obce Dolní Tošanovice č.2/2009  
 
             Předsedkyně finančního výboru sl. Michaela Gongolová seznámila členy ZO s návrhem 
rozpočtové opatření obce Dolní Tošanovice č.2/2009, které bylo navrženo dle vývoje situace  
a očekávaných požadavků – viz. příloha.  
 
Návrh rozpočtové opatření č.2/2009 ve znění hlavních kapitol (viz. příloha):  
 
Příjmy _________________________   3.178.000,00              Výdaje ___________________ 4.078.000,00 
Financování (+) __________________    900.000,00               Financování (-)  ___________               0,00 
       
_______________________________________________________________________________________         
                                                                 4.078.000,00                                                                    4.078.000,00 
 

 
Hlasování: všech 6 přítomných pro 

 
• přišla zastupitelka paní Šárka Stasicová 

 
Ad 8.) Uvolnění dalších finančních prostředků z rozpočtu obce pro rok 2009 na opravu soutěžní   
            stříkačky SDH Dolní Tošanovice (30.000,- Kč)  
            ________________________________________________________________________________ 
 
            Starostka obce sdělila členům ZO, že velitel hasičů pan František Kubatka požádal Obec Dolní 
Tošanovice o uvolnění dalších finančních prostředků z rozpočtu obce pro rok 2009, a to na opravu 
závodní stříkačky  SDH Dolní Tošanovice PS 12. Problém je v tom, že se předpokládaná částka 
25.600,- Kč vyšplhala na částku (dle slov velitele SDH) 42.000, Kč.    
             Do této chvíle vynaložila Obec Dolní Tošanovice na činnost SDH Dolní  Tošanovice celkem  
31.000,- Kč, přičemž při uspokojení požadavku by se upravený rozpočet kapitoly SDH vyšplhal  
na dost neobvyklou částku, která by měla být řádné odůvodněna a vysvětlena velitelem nebo 
starostou hasičů.  
             Pan místostarosta učinil během průběhu zasedání telefonát s velitelem hasičů, kdy se snažil 
zjistit podrobnější informace. Pan Kubatka sdělil, že faktury jsou 2. Jedna cca na 30 tis. Kč, kterou  
by měla zaplatit Obec na zbývající částku do 42 tis.Kč si našel sponzory s má druhou fakturu.  
Závěrem telefonátu pozval vedení obce na slavností křest staronové stříkačky, který se uskuteční  
ve čtvrtek 17.9.2009.  
 
             Předseda kontrolního výboru pan Pavel Blabla řekl, že by se v tomto případě mělo 
nahlédnout do faktur a zkontrolovat, zda je to opravdu tak, jak pan Kubatka říká.  
 
             I v případě případné penalizace za prodlení splácení se členové ZO  dohodli, že se zatím 
faktura platit nebude, závěr učiní po následné kontrole dokumentace všech SDH faktur vztahující  
se k opravě stříkačky. 
        

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
 
Ad  9.) Žádost Mateřského centra Bambulín Horní Tošanovice o sponzorský dar  
 
              Starostka obce Dolní Tošanovice seznámila členy ZO s žádostí jednatelky Rodinného  
a mateřského centra Bambulín v Horních Tošanovicích Bc. Moniky Konečné o sponzorský dar. 
              Členové ZO se shodli na vyplacení sponzorského daru ve výši 1.000,- Kč. 
  

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
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Ad 10.) Žádost obce Horní Domaslavice o úhradu za opravu úseku místní komunikace  
               na katastru obce Dolní Tošanovice        -předložení kalkulace nákladů  
                                                                                       -návrh splátkového kalendáře   
               _________________________________________________________________________ 
     
               Starostka obce seznámila členy ZO s písemnou žádostí Obce Horní Domaslavice ve věci 
projednání splátkového kalendáře opravy místní komunikace po hranici našich obcí. Návrh je 
doplněn smlouvou o dílo a rozpisem podílu z dotace, který Obec Horní Domaslavice na opravu  
získala. Starostka dále uvedla, že s panem starostou z H.D. měli uzavřenou ústní dohodu, avšak 
k požadované  částce 101.234,- Kč ji schází písemná dokumentace a přesný počet m2 opravný 
v úseku místní komunikace na katastru naší obce.  
 
               Místostarosta se k námitce paní starostky přiklonil, a sdělil členů ZO, že by očekával od 
Obce Horní Domaslavice přesnější informace k určení finančního podílu na opravě zmiňované 
místní komunikace. Navrhl, aby v této věci dnes zastupitelstvo nerozhodovalo, aby se věc odložila  
a starostka obce vyzvala  Obec Horní Domaslavice k předložení upřesňujících podkladů k výpočtu 
ceny, kterou má Obec Dolní Tošanovice zaplatit.  
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
 
Ad 11.) Zpráva o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní  
               Tošanovice za rok 1. pololetí 2009         
               _________________________________________________________________________ 
 
               Předsedkyně  finančního výboru sl. Gongolová seznámila přítomné se souhrnnou zprávou  
o hospodaření příspěvkové organizace Základní škola Dolní Tošanovice a  Mateřská škola Horní 
Tošanovice za období 01-06/2009.  
 
                Konstatovala, že finanční prostředky od zřizovatele určené na provozní náklady se jeví  
zatím jako dostačující pro letošní rok, finanční prostředky přidělované organizaci z Krajského úřadu 
Ostrava na tzv. normativa se čerpají postupně dle rozpočtu.  
  
                V pololetí organizace vykazuje dostatečný zisk jak z hlavní tak vedlejší činnosti, což by mělo 
nasvědčovat tomu, že organizace s přidělenými finanční prostředky hospodaří dobře. V září však 
začal nový školní rok, zatím nám není známo, zda nedojde k další úpravě normativ.  

 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
Ad 12.) Návrh zadání ÚPD obce Dolní Tošanovice  

         – seznámení s připomínkami  a jejich návrh na vyhodnocení   
               ________________________________________________________ 

 
               Starostka obce sdělila členům zastupitelstva obce, že po uplynutí lhůty zveřejněného 
„oznámení o projednání návrhu zadání ÚP Dolní Tošanovice“ byly podstoupeny všechny došlé 
připomínky od občanů pořizovateli ÚPD tj. Magistrátu města Frýdku-Místku.  
               Zřizovatel připravil „Postoupení návrhu zadání pro územní plán Dolní Tošanovice“  
včetně návrhu na vyhodnocení připomínek a vyzval vedení obce Dolní Tošanovice, aby k němu  
zaujali stanovisko. Zprávu včetně souhrnných tabulek si mohli členové ZO prostudovat v kanceláři 
OÚ. 
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Starostka obce navrhuje, aby zastupitelstvo schválilo, že: 
 
1. Zastupitelstvo obce schvaluje podle § 6 odst. 5 písm. b) a v souladu s § 47 odst. 5 zákona č. 

183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) Zadání pro územní 
plán Dolní Tošanovice. 
 

2. Zastupitelstvo obce bere na vědomí Vyhodnocení veřejnoprávního projednání Návrhu zadání 
územního plánu Dolní Tošanovice. 

 
Hlasování: všech 7 přítomných pro 

 
Ad 13.) Kontrola zápisů v obecní kronice za léta 2007 a 2008      
 
              Starostka obce se vrátila k vydanému usnesení č.21/2009 ze dne 7.7.2009,  kdy zastupitelstvo 
obce rozhodlo ve snaze vyřešit problematiku obecní kroniky, zejména jejich dohadných a sporných 
bodů k jejímu psaní a proplácení odměn:    

1.) zkontrolovat u paní X.Starobové napsání kroniky za rok 2007  
2.) proplatit p.X.Starobové  napsání kroniky za rok 2007  
3.) do 31.8.2009 odevzdá paní X.Starobová na OÚ napsanou kroniku za rok 2008  
4.) proplatit p. X.Starobové napsanou kroniku za rok 2008  
5.) určit jasná pravidla pro psaní obecní kroniky, kdy každý rok nejpozději do 31.3.xx  bude  

             zastupitelstvu obce předložena  napsaná kronika, po té bude ihned vyplacena odměna 
 
             Tímto předložila členům ZO od paní Starobové napsanou kroniku za léta 2007 a 2008  
a požádala je o vyjádření, zda je vše v pořádku, aby mohlo být přistoupeno k vyplacení jednotlivých 
odměn. Nikdo z členů zastupitelstva neměl žádné připomínky.  
 
             Aby nedocházelo ke zbytečnému skluzu, bude paní Starobové obecním úřadem připravena 
smlouva na rok 2009.   
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad 14.) R ů z n é  
 

a.) Autobusová čekárna v obci Dolní Tošanovice - vyhlášená veřejná výzva, - příprava na 
stavební řízení  

 
             Starostka informovala členy ZO o pokračování mikroregionálního projektu, u nás spojeného 
s výstavou autobusové čekárny. Předložila projektovou dokumentaci zpracovanou Ing.Halinou 
Zientkovou dle požadavků členů ZO a informovala o vyhlášené výzvě  k podání nabídky  
na veřejnou zakázku malého rozsahu podle § 12 odst. 6 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných 
zakázkách na “Zhotovení autobusové čekárny v Dolních Tošanovicích“.  
 
             Vzhledem k datu vyhlášení a ukončení veřejné výzvy  (od 10.9.2009 do 30. 9. 2009) navrhla 
starostka obce již dnes stanovit termín a složení komise. Vyhodnocení nabídek došlých v rámci 
veřejné výzvy proběhne po dohodě všech ve čtvrtek 1. 10. 2009 v 18.00 hod.  ve složení: Stříž I., 
Gongolová M., Damek P., Blabla P. a Staroba P..  
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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   b.) Požadavek občanů obce na zřízení přechodu pro chodce před budovou ZŠ 
 
   Starostka obce se zmínila o požadavku z řad občanů na vybudování přechodu pro chodce  

před budovou ZŠ. Důvodem má být obnovený provoz ne zdaleka v takovém množství jako dříve,  
ale prý mají děti opravdu někdy problém přes silnici přejít.  

  
        Starostka obce připomenula členům ZO obsah projektové dokumentace z let, kdy ještě nebyla 
dálnice v provozu a Dopravní inspektorát v té době přechod pro chodce na tak frekventované silnici 
nepovolil. Dnes je situace však jiná.  
 
        Členové zastupitelstva obce se shodli na tom, že zjistí aktuální finanční náklady na jeho zřízení  
a aktuální požadavky orgánů Policie a pak se  rozhodnou.  
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
        c.) Vyúčtování vodného za 1.pololetí roku 2009 a návrh a řešení nevyúčtovaných odběrných 
míst  

 
         Starostka obce informovala členy ZO o závěru z vyúčtování vodného za 1. pololetí roku 

2009 dle předložených tabulek zpracovaných na základě provedení odečtu vodoměrů a výběru  
částek za odebranou vodu dle smluv o odběru pitné vody. Upozornila na problém u rodinného 
domu č.p. 73, jehož majitelem je Ing. Mojmír Stachovec.  
 
              Dle slov pana Blably, který v tomto okruhu opis prováděl, pan Stachovec nejen že nemá 
uhrazeno vodné z období … … ve výši ….. ,- Kč ale taktéž nepovolil vstup  do objektu za účelem 
opisu vody z důvodu odečtu vodného za 1.pol.2009.  
 
              Starostka obce s podezřením na neoprávněný odběr vody navrhla ustanovit zástupce  
z řad obce, kteří by společně v doprovodu správce vodovodního řádu obce panem Hankem  
k panu Stachovcovi zašli a sjednali nápravu. V případě, že by se to nepodařilo, muselo se dojít 
k zaplombování vodovodní přípojky. Bude dohodnuto na plánované pracovní poradě.  

 
Pokyn k provedení sjednání nápravy ve věci opisu vodoměru u Ing.Mojmíra Stachovce  

na RD č.p.73 s následným výběrem vodného za rok 2008 a 2009 s následnou kontrolou stavu 
vodoměru a provedením případné výměny za asistence správce vodovodu p.Hanka byl podpořen 
všemi členy ZO.  
 

Hlasování: všech 7přítomných členů pro  
 

 
  d.) Žádost Svazu včelařů o finanční příspěvek na léčiva proti varoaze včel       
 
       Host pan Jaroslav Javorský přednesl členům ZO „Žádost Svazu včelařů o finanční příspěvek 

na léčiva proti varoaze včel“. Zastupitelstvo shledalo v požadavku pochopení a rozhodlo o vyplacení 
finančního příspěvku této organizaci ve výši 1.000,- Kč.   

 
      Hlasování: všech 7 přítomných pro 
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  e.) Informace k žádosti  obce Dolní Tošanovice o bezúplatný převod pozemků  od Pozemkového  
       fondu ČR  
 
       Starostka informovala o úspěšném jednání s Pozemkovým fondem ČR ve věci možných 
bezúplatných převodů pozemků z majetku státu do vlastnictví obce Dolní Tošanovice.  
 
 

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
  f.) Stanovisko obce Dolní Tošanovice k řešení nedobytných pohledávek   
 
       Starostka požádala členy ZO o řešení problému s neplacením svých závazků, a to:  
 
a.) U Charity Český Těšín, konkr. za provoz centra sociální integrace v RD na čp. 50 v Dolních 

Tošanovicích, jejichž dluh za náklady spojené s likvidací kom. a směs. kom.odpadu se 
vyšplhal od loňského roku na 10.026,- Kč  

b.) U rodiny Plevniových, kdy neuhrazené faktury za odvoz kontejneru od RD č.p.30 po požáru 
v březnu 2008 činí 38.658,40 Kč.  

 
Členové zastupitelstva zaujímají toto stanovisko:  

 
Ad a) dluh za za náklady spojené s likvidací kom. a směs. kom.odpadu u Charity Český Těšín 
vymáhat dle zákona,  
 
Ad b) dluh rodině Plevniových odpustit v plné výši.  
 

 Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

  g.) Informace starostky obce ze Sněmu starostů obcí povodí Stonávky                      
 
        Starostka obce informovala o dnešním sněmu starostů povodí Stonávky, kdy sdělila členům  

informace  ke společnému mikroregionálnímu projektu s mikroregionem  Terchová, který by chtěla, 
aby naše obec v rámci mikroregionální spolupráce rovněž podpořila, a to jak strategicky, tak 
finančně.  
                      

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
  h.) ostatní všeobecná došlá pošta 
 

             Místostarosta informoval o poště, která v průběhu posledních dní přišla ať už to na vědomí  
či k vyřízení. Jedná se především o územní a stavební dokumenty našich občanů, žádosti zde již 
projednané, pozvánky na školení a porady a taktéž nabídky firem na nejrůznější služby.  

  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

  
15) D i s k u s e 

 
            V diskusi vystoupil host pan Ing. Michael Skalský se záměrem oplotit si svůj pozemek parc.č. 
998 k.ú. Dolní Tošanovice, kdy pro potřeby stavebního úřadu v Hnojníku o žádá po Obci Dolní 
Tošanovcie povolení zřízení točny a vjezdu vozidel v prvních metrech pozemku parc.č. 947/17 k.ú. 
Dolní Tošanovice. Svůj záměr vysvětlil členům zastupitelstva obce pomocí předložení technické  
a situační dokumentace.  
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           Po rozpravě učinilo zastupitelstvo závěr, že neshledává žádné důvody, které by bránily  
žádosti pana Skalského vyhovět a s zřízení točny a vjezdu vozidel na pozemku parc.č. 998 k.ú.  
Dolní Tošanovice schválilo.  
 

 Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
Z á v ě r 
 
                Starostka obce ukončila ve 20.30 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Petr Damek                   …………………………………… 
 
Michaela Gongolová    …………………………………… 
 
 


